
Protokoll för styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Sundlergymnasiet, Vårgårda. tisdag 22 november kl 18:00  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Christer Swenson, Ann Ohlsson, Bengt Larsson, Björn 

Westling, Hans Bogeskär, Hans Brolin, Gullvi Högberg. 

 

1. Mötets öppnande 

Thomas öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Val av justerare 

Bengt Larsson justerar protokollet. 

 

3. Föregående protokoll 

Vi godkänner föregående protokoll.  

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt informerar om arbetet med det historiska materialet på hemsidan. 1940-talet är färdigt för 

publicering efter mötet. 

Bengt har börjat med 40-talets protokoll och dokument, dessa är nu färdiga för publicering, 50-talet 

arbetas med. Thomas skriver en introduktion och sedan öppnar vi för medlemmarna.  

 

5. Ekonomi 

Bengt rapporterar kring konsekvenserna av parantalet i DM-tävlingar m m. 

Kvaltävlingarna i både mixed och veteran har minskat i antal par, den totala effekten av det kan ses 

först efter att samtliga distrikt har anmält sina deltagarantal. 

 

6. Rapport från SBF 

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. 

Händer för tillfället ganska lite, ansökan till RF pågår. Diskussioner förs om att genomföra en 

Bridgens Dag hösten 2017 för nytillkomna medlemmar. 

 

7. Ny lagtävling till våren 

Hans Bogeskär rapporterar kring Alingsås BS möjligheter att genomföra arrangemanget. 

VBF blir 70 år 2017, vi firar det med en jubileumstävling för lag. Lokalen är ledig, 22 april 2017, 

finns plats för 12 lag med enkel utökning vid behov. Handikappberäkningen sker enligt mall från 

Östra Mellansvenska, ca 6 brickor per match ger silverpoäng i varje match. Vi spelar ca 9 matcher, 

blir antal lag tillräckligt så spelar vi enligt modell Gröna Hissen. Bosse skriver förslag till en 

inbjudan, och skapar en nyhet på hemsidan. Hans tar fram en budget till nästa möte. Vi riktar oss 

mot lag främst från distriktet. 

 

8. Fritsla BS 

Ordförandens förslag: Klubbens utträde ur förbundet dokumenteras i protokollet. 

Fritsla har begärt utträde ur förbundet och har tagits bort från hemsidan. 

 

9. Rapport kring division IV 

Christer och Hans Brolin rapporterar kring årets spel. 

Borås/Ulricehamn har haft en serie på 6 lag, vanns av Ulricehamn Linnea,  som tackar nej till div 

III. Borås är tillfrågade om platsen. 

I Suntak/Stenstorp hade vi 8 lag, där lag SanVic vann före Tibro, båda går upp i div III. 

I Lidköping ställde 4 lag upp, Levene Kent vann och avancerar till div III. 

 

 



10. Planering av semifinaler i DM lag 

Startande lag i DM är Alingsås 10, Borås 7, Lidköping 4, Skövde 4, Tidaholm/Stenstorp 6, Tibro 4, 

totalt 35. Vi skall ha 12 lag i final och semifinalerna spelas i Vårgårda, Lidköping och Stenstorp.  

Från Alingsås går placering 1,2 och från Borås placering 1 direkt till final, plats 3–5 i Alingsås och 

plats 2–4 i Borås möts i semifinal om 3 finalplatser, totalt 6 finallag från 17 kvalande. 

I Lidköping spelar 3 lag från vardera Lidköping och Skövde, i Stenstorp spelar 3 lag från vardera 

Stenstorp/Suntak och Tibro, totalt 6 finallag från 18 kvalande. I semifinalen spelas barometerlagda 

givar, om det är deltagande lags önskemål.  

Finalen spelas över tre tillfällen, lördagarna 11 och 18 febuari, förslagsvis i Skövde/Tibro respektive 

Herrljunga/Borås, match 1–5. Avslutande 6 matcher spelas sedan lördag/söndag 4/5 april i 

Falköping. 

 

11. Övriga frågor 

a. DM-lag inför nästa år, vi diskuterar olika sätt att hantera färre spelplatser och färre speltillfällen. 

Vi funderar på alternativ under våren och tar upp frågan igen. 

b. VBF:s diplom finns hos sekreteraren, dessa är utmärkta att dela ut vid t.ex. en jubileumstävling. 

 

12. Nästa möte, vi träffas i Tibro 24/1 2017 18:30.  

 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

Justeras 

 

 

________________   ______________ 

Bo Roos    Bengt Larsson 


